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Aika:  Keskiviikko 6.3.2019 
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Läsnä:  Juhani Pylkäs, Pirkko-Liisa Elonen, Raine Elonen, Pertti Falkstedt, Leena Järvelä, 

Merja Koivaara, Ilkka Koivaara, Kari Iso-Järvenpää, Aimo Leskelä, Mauri 

Lievonen, Hannu Mikkola, Marja-Liisa Klemelä, Anne Toivonen, Seppo Hurve, Ari 

Aalto, Jari Talkara, Erkka Sointula 

 
 

   

  1.   Kokouksen avaus.  

Vpj Juhani Pylkäs avasi kokouksen klo 17.02 ja toivotti vuosikokouksen 
osanottajat tervetulleiksi. 

 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden (2 kpl) 

valitseminen.                                         
Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Pertti Falkstedt ja sihteeriksi Leena Järvelä. 

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Ari Aalto ja Mauri Lievonen. 

 

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen. 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

 

4. Asialistan hyväksyminen. 

Asialista hyväksyttiin.  

 
5. Yhdistyksen vuoden 2018 tilinpäätös ja toiminnantarkastajien lausunto sekä vuoden 2018 

vuosikertomus.  

Rahastonhoitaja Pirkko-Liisa Elonen esitteli tilinpäätöksen ja vuoden 2018 

toiminnantarkastuskertomuksen ja luki toiminnantarkastajan Merja Haaviston 
lausunnon. Tilinpäätös ja vuosikertomus 2018 oli jaettu kokouksen osallistujille. 

Vuosikertomus 2018 hyväksyttiin.  

Ari Aalto ehdotti, että vuosikertomus voitaisiin saattaa päättäjien tietoon. 

Sihteeri lupasi lähettää vuosikertomuksen tiedot vapaa-ajanlautakunnalle 
tiedoksi. 

 

6. Vuoden 2018 tilinpäätöksen vahvistaminen ja vastuuvapauden myöntäminen hallitukselle. 

Tilinpäätös vuodelle 2018 vahvistettiin ja hallitukselle myönnettiin 

vastuuvapaus. 
 

7. Toimintasuunnitelman sekä talousarvion vahvistaminen vuodelle 2019. 

Toimintasuunnitelma 2019 oli jaettu kokouksen osallistujille ja se hyväksyttiin. 

Ehdotettiin, että elektroniikkamuseolla voitaisiin järjestää 
radioamatöörityöpajojakin lapsille ja nuorille elektroniikkamuseolla.  

Rahastonhoitaja esitteli taloussuunnitelman 2019 kokouksen osallistujille. Ari 

Aalto ehdotti, että yritettäisiin saada lisää yritysjäseniä.  

 
8. Yhdistyksen liittymis- ja jäsenmaksun määrääminen vuodelle 2019. 

Liittymis- ja jäsenmaksut päätettiin pitää samoina kuin vuonna 2018. 

- henkilöjäsenmaksu 8,5 euroa  



- liittymismaksu 3,5 euroa/henkilö 

- perhejäsenmaksu:  

liittymismaksu + henkilömaksu 8,5 euroa/ 1. perheenjäsen ja muilta 
perheenjäseniltä 3,5 euroa /henkilö 

- yritys/yhteisöjäsenmaksu 85 euroa 

Keskusteltiin, että museon ystäväyhdistys voisi yhtenäistää jäsenhintoja ja 

poistaa esimerkiksi liittymismaksun. Hallitus on tätä jo pohtinut ja päättänyt 
päivittää yhdistyksen sääntöjä ja siinä yhteydessä myös pohtia jäsenmaksuasiaa 

vuoden 2019 aikana. Sääntömuutos tuodaan vuoden 2020 vuosikokoukseen.  

  

9. Hallituksen puheenjohtajan ja jäsenten valitseminen erovuoroisten tilalle. 
Erovuorossa olivat Kari-Isojärvenpää, Ari Aalto, Rauni Rödlin, Mauri Hirvonen ja 

Mauri Lievonen. Rauni Rödlin on ilmoittanut, että hän ei jatka enää 

hallituksessa. Kaikki muut suostuvat jatkamaan. Esitettiin Erkka Sointulaa ja 

Seppo Hurvetta hallitukseen. Seppo Hurve kieltäytyi hallituksen jäsenyydestä ja 

Erkka Sointula valittiin yksimielisesti museon ystävien hallitukseen.  
Muut hallituksen jäsenet ovat Ilkka Koivaara, Juhani Pylkäs, Pirkko-Liisa Elonen, 

Pasi Hirvonen ja Aimo Leskelä.   

Hallituksen puheenjohtajaksi valittiin yksimielisesti Mauri Hirvonen. Hallitukseen 

2019 kuuluvat Pirkko-Liisa Elonen, Aimo Leskelä, Kari Iso-Järvenpää, Mauri 
Lievonen, Pasi Hirvonen, Juhani Pylkäs, Erkka Sointula, Ari Aalto, Ilkka Koivaara, 

ja puheenjohtajana toimii Mauri Hirvonen. 

 

10. Yhdistyksen toiminnantarkastajan tai kahden toiminnantarkastajan sekä 
varatoiminnantarkastajan tai kahden varatoiminnantarkastajan valitseminen. 

Toiminnantarkastajaksi valittiin Merja Haavisto ja varatoiminnantarkastajaksi 

Merja A. Lehtinen. 

 
11. Muut esille tulevat asiat  

- Kokouksessa tuli ehdotuksia museon ystävien retkikohteiksi, Lennusaddam- museo ja 

KUMU Tallinna, Vapriikki Tampere, Heureka, Amos Rex –taidemuseo ja Helsingin 

kaupunginmuseo. Lähiretkikohde voisi jossain vaiheessa olla Valmet automotive –

akkutehdas.  
- Kulttuurikumppanit hankkeesta kertoivat Kari Iso-Järvenpää, Ari Aalto ja pj Pertti 

Falkstedt. Kulttuurikumppanit on suora linkki yhdistysten ja Salon kaupungin virkamiesten 

välillä. Taiteiden yä on päätapahtuma. Keskeinen tavoite, että saataisiin Salon kaupunkiin 

kulttuuritoimenjohtaja. Museon ystäväyhdistys seuraa tilannetta ja yhdistys on 
kulttuurikumppaneiden postituslistalla. 

- Taiteiden yä –tapahtumaan pohditaan museon ohjelmaa parhaillaan. Yksi vaihtoehto voisi 

olla ilmaisten opastusten lisäksi, että pyydettäisiin teollinen muotoilija kertomaan Saloran/ 

Mobiran/Nokian teollisesta muotoilusta (museon tila aiheuttaa ongelman, koska tilaan ei 
mahdu kuin noin 50 henkilöä kerrallaan luentoa kuuntelemaan ja lisäksi muut kävijät eivät 

voi käydä katsomassa kaikkia museon kohteita luennon aikana ja samalla muut kävijät 

voivat myös häiritä luennon seuraamista.).  

 

 
12. Kokouksen päättäminen. 

 Puheenjohtaja Pertti Falkstedt päätti kokouksen klo 17.50  

 

 
 

 

Pertti Falkstedt, puheenjohtaja  Leena Järvelä,sihteeri 

 
Pöytäkirjan tarkastajat: 

      

  


